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Bon dia a tothom 
 
Avui us hem convocat en aquesta Sala de Premsa Ricard Maxenchs per fer una valoració de la 
temporada que tot just ha acabar. Sabeu que podeu fer totes les preguntes que voleu sense limitació.  
 
Com ja sabeu, hi haurà algunes qüestions relatives a la planificació esportiva, on haurem de mantenir 
el punt de discreció que les negociacions que estem portant en davant. Només demano una mica de 
paciència.  
 
Avui parlaré del passat recent, del present i especialment del futur.  
 
Aquest ha estat un any ple de contrastos. Ha estat una temporada farcida de polèmiques extra-
esportives, de canvis institucionals, d’algunes decepcions a nivell esportiu, i fins i tot, de notícies 
tràgiques. Pot ser que algunes d’elles eren previsibles, però la majoria d’elles han estat inesperades i 
algunes injustes, a tots els nivells.  
 
Però també ha estat un any amb bones notícies per al Club, dins l’àmbit esportiu, social, patrimonial i 
econòmic. 
 
En una mateixa temporada, vam haver d’incorporar un nou entrenador a última hora, va esclatar allò 
que s’ha denominat com a ‘cas Neymar’, va dimitir el president Sandro Rosell i vam rebre una sanció 
que considerem, com sabeu, desmesurada per part de la FIFA.  
 
També vam celebrar un referèndum històric per la forma tan exemplar com es va realitzar i pels 
resultats obtinguts, (amb més d’un de 72% del suport dels socis votants), que donarà pas a l’inici del 
projecte patrimonial i social més important de la història recent del nostre Club.  
 
Durant aquesta temporada hem continuat consolidant el nostre model econòmic, iniciat el 2010 i que 
ens permet afrontar el futur amb totes les garanties i amb molta ambició.  
 
Deixo per últim, pel que ha significat, la pèrdua d’en Tito Vilanova, que va omplir de tristesa a tots els 
barcelonistes. 
 
Deu ni do tot el que ha succeït! Crec que de la majoria de fets explicats en aquest relat inicial, ja n’hem 
parlat moltes vegades, i ja han estat o continuen estant presents en molts mitjans de comunicació. No 
crec que sigui necessari fer mes èmfasi en cap d’aquests temes. En el torn de preguntes a contestaré 
qualsevol aclariment que necessiteu sobre aquests temes. 
 
El fet que el FC Barcelona hagi estat capaç de superar un any com aquest és una prova més de la 
maduresa de la institució i de la seva extraordinària força social. Dels problemes sempre sortim 
reforçats. 
 
 
 
 
 



 

  

 

 

 
  
 
 
 
SITUACIÓ ESPORTIVA 
 
Els resultats esportius de la temporada han estat molt brillants a les seccions, també al futbol formatiu 
però, en canvi, el primer equip de futbol no ha obtingut els resultats desitjats. 
 
Per al nostre Club no és suficient haver competit pels grans títols i només haver guanyat la Supercopa 
d’Espanya i la Copa Catalunya.  
 
L’equip necessitava canvis i els farem. De fet, els estem fent. 
 
Recordo que, com vaig anunciar dies abans d’acabar la competició, estem immersos en un procés de 
remodelació profunda. 
 
Vull agrair als jugadors que han confirmat la seva marxa, com Valdés, Cesc i Pinto, en nom dels 
barcelonistes, la seva immensa contribució i aportació al FC Barcelona. 
 
I estic molt content que Carles Puyol hagi acceptat continuar a l’estructura esportiva del Club. Crec que 
és una molt bona decisió pel Carles i un molt bona notícia pel Club. 
  
També cal celebrar la tasca feta des del Barça B fins al darrer equip del nostre futbol formatiu.  
 
L’equip d’Eusebio ha quedat tercer classificat a la Segona Divisió A, igualant els millors resultats de la 
seva història. I el Juvenil de Jordi Vinyals va guanyar la Champions. 
 
També el planter ha completat una de les millors temporades de la història.  
 
A tots ells, els voldria felicitar públicament, de manera especial l’aportació de Guillermo Amor en els 
seus quatre anys al capdavant del futbol formatiu.  
 
El nostre model formatiu de La Masia continua evolucionant, i seguirem dedicant-li els recursos 
necessaris, ja que és un aspecte que ens defineix com a institució. 
 
 
 
SECCIONS 
 
També avui vull destacar la feina poliesportiva del Club. Les nostres seccions professionals han 
aconseguit 14 títols. El darrer, la Lliga ACB guanyada davant el Madrid al Palau. 
 
Es tracta de la millor xifra de títols dels darrers anys.  
 
 
  
ÀREA SOCIAL 
 
El Club gaudeix d’una extraordinària salut social.  
 
La culminació de l’actualització del cens de socis i la reforma dels nostres Estatuts han estat dos 
processos que ens han aportat modernitat i que demostren la força social i la singularitat que tenim 
com a institució. 
 
A 30 de juny som 153.458 socis i tenim 1.267 penyes. I amb més de 130 milions de seguidors a les 
xarxes socials, som el club esportiu líder al món. 
  
 
 
 



 

  

 

 

 
 
 
 
ÀREA ECONÒMICA 
 
A la maduresa de la institució i a la seva força social s’hi uneix també la seva fortalesa econòmica.  
 
Aquesta temporada hem continuat amb la línia de sanejament del Club.  
 
La bona salut econòmica del Barça no és un fi en si mateix, però sí que és una eina imprescindible per 
garantir la independència del Club i les inversions esportives i patrimonials.  
 
Les xifres exactes del tancament les donarem una vegada tinguem els comptes auditats.  
 
Sí puc avançar-vos que serà un altre any de beneficis, de reducció del deute net i de rècord 
d’ingressos. 
 
L’acord amb Beko presentat aquesta setmana és un nou exemple de la força global que té la marca 
Barça.  
 
Els socis del Barça podem estar molt tranquils, perquè estem seguint el camí iniciat l’any 2010, fent 
compatible la bona gestió econòmica amb la inversió esportiva i patrimonial.   
 
 
FUTUR 
 
I ara vull mirar endavant i parlar-vos de quins són els deures d’aquesta Junta. 
 
Som una Junta responsable, treballadora i il•lusionada amb el futur que tenim per endavant. 
 
Durant aquests cinc mesos de presidència, hem dut a terme tota una sèrie d’accions i hem pres moltes 
decisions, totes dirigides a aconseguir que el Barça continuï sent un club respectat, 100% competitiu a 
nivell esportiu, admirat pels nostres rivals i capdavanter en el seu model social i organitzatiu. 
 
Tenim un full de ruta perfectament definit, consensuat amb tots els estaments del Club, i no estalviarem 
esforços per dur-lo a terme. 
 
Deixeu-me que us expliqui els nostres plans:  
 
1.  En primer lloc, millorarem la competitivitat de totes les seccions, començant pel primer equip de 
futbol. Volem optar a guanyar un altre cop totes les competicions en les que participem. Portar Luis 
Enrique és una demostració del que esperem de l’equip aquest any: mantenir  l’estil Barça i reforçar la 
nostra capacitat competitiva i de lluita. I ho farem sense alguns dels jugadors emblemàtics, que per 
diferents raons ens han deixat aquest any. És llei de vida.  
 
Se’n van uns i venen uns altres. Portarem jugadors que s’adaptin a la nostra filosofia i que ens aportin 
coses noves. Ja en coneixeu alguns, i no puc dir els que vindran per raons estratègiques de mercat, 
però de ben segur que il·lusionaran els barcelonistes.  
 
I comptem amb Messi, Neymar i Iniesta, els millors jugadors del món, que encapçalen una columna 
vertebral de jugadors única i molt sòlida. 
 
2.  En segon lloc, iniciarem el compliment del Projecte Espai Barça, àmpliament acceptat pels socis, 
amb tots els mitjans necessaris. 
 
3.  En tercer lloc, continuarem amb l’estratègia econòmica portada en els darrers anys i que ens ha 
situat en una posició financera i patrimonial sòlida.  
 
Per a l’obtenció de nous recursos seguirem potenciant a nivell global les àrees de màrqueting i 
comercial.  
 



 

  

 

 

 
 
 
 
 
4.  En quart lloc, davant dels nous reptes, estem reforçant la nostra capacitat executiva per fer encara 
més eficient la gestió professional del Club. 
 
5. En cinquè lloc, intensificarem la nostra presència en els organismes federatius, nacionals i  
internacionals, per defensar de manera més efectiva els drets i la imatge del nostre Club. 
 
6.  En sisè lloc, seguirem desenvolupant les accions globals de la nostra Fundació. Una entitat que 
transmet valors a través de l’esport.  
 
De les seves accions avui ja es beneficien 400.000 nens i nenes, en 46 països, en 4 continents 
diferents.  
 
7.  I en setè lloc, volem completar el projecte ‘Penyes Segle XXI’, iniciat l’any 2010, i que té com a 
objectiu seguir elevant la marca penya. 
 
 
  
CONCLUSIONS 
 
Aquests són els eixos que ens serviran per marcar el camí que hem de seguir. En uns dies, el 
vicepresident econòmic, Javier Faus, i el vicepresident  social, Jordi Cardoner, us convocaran per 
presentar-vos els balanços específics de les seves àrees. 
 
Fa pocs dies, en una reunió amb el Senat del Barça, vaig dir que el nostre no seria un lideratge 
cridaner. El nostre és i serà un lideratge ferm i amb seny.  
 
Vull transformar el Barça. Vull fer-lo més efectiu. I per això vull millorar les àrees esportives, directives i 
executives. 
 
Moltes gràcies. I ara resto a la vostra disposició, com sempre, sense límit de temps. 
 
 
 
 
 
 
 
 


